



လေးစားအပ်ပါသော

၏ မိဘနှင့်အုပ်ထိန်းသူများ

ရှိ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များသည် ပညာရေးနှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်မှုကို အဆင့်ဆင့်အားဖြင့် အခြေအနေ တိုးတက်အောင် ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုဆိုင်ရာ တုန့်ပြန်မှု (Response to Intervention-RtI) အညွှန်းဘောင်ကို သတ်မှတ်စီစဉ် ပေးသည်။ ထို့ပြင် ကျောင်းသူ/ ကျောင်းသားအားလုံးအတွက် ပညာရေးနှင့် အပြုအမူပိုင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်မှုကိုပေးပြီး အချို့ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားများသည် နောက်ထပ် ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုတို့ကို လိုအပ်ကောင်းလိုအပ်နိုင်သည်။ ကျောင်းသူ/ ကျောင်းသားများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ ကျောင်းသားဘဝ တလျှောက်လုံး အောင်မြင်မှုအတွက် ရရှိနိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းများ ကို တတ်နိုင်သလောက် ရရှိနိုင်စေရန် သေချာစေမှုအတွက် ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုများကို သတ်မှတ်စီစဉ်ပေးသည်။

ကျောင်းဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် သည် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကြားဖြတ် ပံ့ပိုးမှုအစီအစဉ်မှ အကျိုးကျေးဇူးရရှိလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်သည်။ အပြုအမူဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှု ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးရေး အစီအစဉ် (Behavior Assessment Intervention Plan-BAIP) ဟုခေါ်ဆိုသည့် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးရေး အနေဖြင့် သင့်ကလေးအား အပြုအမူနှင့်ပတ်သက်၍ ကူညီလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ပြီး အနေဖြင့် ကျောင်းတွင် ပိုမိုအောင်မြင်မှုကို ရရှိနိုင်သည်။

BAIP တွင် အောက်ပါနည်းလမ်းများ ပါဝင်သည်-

- BAIP အနေဖြင့် သင့် သား သို့မဟုတ် သမီးအတွက် တစ်ဦးချင်းစီအာရုံစိုက်သည့် အပြုအမူဆိုင်ရာအစီအစဉ် တစ်ခုဖြစ်ပြီး အား သူ/သူမကို ကျောင်းအတွင်း အပြုသဘော ဆောင်သည့် အပြုအမူများနှင့် အောင်မြင်မှုများကို ရရှိအောင်ကူညီပံ့ပိုးရန် သတ်မှတ်စီစဉ်ပေးမှု အာရုံစိုက်သည်။
- ပံ့ပိုးရေးဝန်ထမ်းအဖွဲ့များအနေဖြင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးရေးအစီအစဉ်တွင် ကျောင်းသားတစ်ဦးစီ၏ အပြုအမူဆိုင်ရာ အမျိုးမျိုးသောရှုထောင့်များကို ကျောင်းသားများ၏ အားသာချက်များ၊ ပြဿနာဖြစ်စေသည့် အပြုအမူ၊ အပြုအမူဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှုများ၊ လက်ခံနိုင်သော အစားထိုးမှု အပြုအမူများ (ကွဲပြားခြားနားပြီး၊ ပိုမိုလက်ခံနိုင်သော အပြုအမူများ) နှင့် ကျောင်းသားများကို ပိုမိုအောင်မြင်စေမည့် ပတ်ဝန်းကျင်တွင် လိုက်လျော ညီထွေ နေထိုင်နိုင်ရန်တို့အပါအဝင် အကဲဖြတ် လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။
- ဆရာများနှင့် အခြားဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များမှ ပြဿနာဖြစ်စေသည့် အပြုအမူကို ကာကွယ်မှုအတွက် ကူညီရန်နှင့် ကျောင်းသား များအား ၎င်းတို့၏ အသစ်အစားထိုးအပြုအမူကို သင်ကြားပြသရန်နှင့် ကျောင်းသားများမှ ၎င်းတို့၏ အစားထိုး အပြုအမူကို အသုံးပြုသည့်အခါ ပိုမိုအပြုသဘောဆောင်သော အကျိုးဆက်များကို ဖန်တီးပေးနိုင်ရန် နည်းဗျူဟာများ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။

သင့်ကလေး၏ ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုအကြောင်း မေးခွန်းများရှိပါက သင့်ကလေး၏ ဆရာထံ သို့ ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။ သင့်ကလေးအား ဤကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုအစီအစဉ် မပါဝင်ရန်လိုလားပါက ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော ရွေးချယ်စရာများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နောက်ထပ်ဆွေးနွေးရန် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံဆက်သွယ်ပါ။

သင့်ကလေးအောင်မြင်မှုအတွက် စဉ်ဆက်မပြတ် ပံ့ပိုးပေးသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်